
PROTOKÓŁ Nr15/12
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik

w dniu 18 grudnia 2012r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Adam Tobota - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy 
4. Pan Jan Zduniewicz - Przewodniczący RG

Obradom Komisji przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XIX  sesji  Rady
Gminy:
(1) w  sprawie  współdziałania  z  innymi  gminami  w  zakresie  wspólnego

przeprowadzania i udzielania zamówienia na odbiór i zagospodarowanie odpadów
komunalnych. 

(2) w  sprawie  wyboru  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi i stawki tej opłaty. 

(3) w sprawie terminu,  częstotliwości i  trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi. 

(4) w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie
odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela
nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie
Gminy Mielnik.

(5) w sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi oraz określenie terminu i miejsca składania deklaracji. 

(6) w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli
nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych
oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za
gospodarowanie odpadami na rzecz gminy.

(7) w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe odprowadzanie ścieków na
terenie gminy Mielnik.

(8) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na 2013r.
(9) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2013-2025
(10)w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012r. 
(11)w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2013r. 
(12)w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Gmin

Regionu Puszczy Białowieskiej.
4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2013r.
5. Sprawy różne.
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Do punktu 1(1).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  współdziałania  z  innymi
gminami  w  zakresie  wspólnego  przeprowadzania  i  udzielania  zamówienia  na  odbiór  i
zagospodarowanie odpadów komunalnych. 
Sprawami związanymi z ustawą śmieciową w ramach powiatu zajmuje się Z-ca Burmistrza
Siemiatycz  Pan  Czmut.  Podjęta  uchwała  pozwoli  nam  na  wspólne  z  innymi  gminami
zorganizowanie  przetargu na  odbiór  śmieci.  Ciągle  jeszcze  liczymy na  to,  że  może ZGK
będzie  nadal  odbierał  śmieci  na  terenie  gminy.  Dysponujemy interpretacjami  i  analizami
prawnymi  z  biura  prawnego  analiz  sejmowych  mówiącymi  o  tym,  że  w  sytuacji  kiedy
posiadamy własny zakład komunalny, nie ciąży na nas obowiązek organizacji przetargu na
śmieci.

Pan Sławomir Pytel
Stwierdził,  że  jeżeli  działania  w ramach powiatu  będą  dla  nas  niekorzystne,  to  Wójt  nie
przystąpi do tych działań.

Pan Jan Zduniewicz
Jeśli na najbliższej sesji Rada Gminy upoważni Wójta do zawarcia porozumienia, to kiedy
dojdzie do procedury przetargowej?
Ważne jest, żeby potem nie okazało się, że musimy to robić własnymi siłami.

Pan Wójt Gminy
Do 31 marca jest termin na złożenie deklaracji przez mieszkańców. Na razie nie wiadomo
kiedy dojedzie do przetargu, w sprawie tej jest jeszcze wiele niewiadomych.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  9 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie wspólnego przeprowadzania
i udzielania zamówienia na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(2).

Pan Sławomir Pytel
Stwierdził,  że  wszystkich  odpadów nie  wrzucimy do segregowanych,  np.  opakowania  po
mleku. Co z takimi odpadami? Czy gospodarstwo nie będzie wówczas obciążone stawką za
śmieci niesegregowane?
Pan radny uważa, że proponowane stawki opłat stanowią zbyt duże obciążenie dla niektórych
gospodarstw  domowych  np.  rodzin  wielodzietnych  czy  wielopokoleniowych  (dziadkowie,
rodzice, dzieci).

Pan Wójt, Pan Sekretarz Gminy
Opakowanie na mleko jest zaliczone do odpadów wielomateriałowych, będą jeszcze pewne
uściślenia co do definicji każdej z frakcji odpadów. Ustawodawca nie przewidział zniżki dla
dzieci. Nie jest rozstrzygnięte, czy gmina może dotować śmieci, będą one odbierane przez
prywatne podmioty. 
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Pan Wójt zaproponował przyjęcie przedstawionych stawek, po przetargu możemy wrócić do
tej sprawy i zmienić uchwałę.

Pan  Kazimierz  Tobota zwrócił  uwagę  na  zbyt  długi  okres  (3  mies.)  przechowywania
niesegregowanych śmieci. Zapytał, które z gmin uchwaliły już stawki.

Pan Wójt poinformował, że nie ma wiedzy na ten temat. Wyjaśnił, że ogłaszając jakikolwiek
przetarg  musimy  dokonać  jego  opisu.  Uchwała  stanowi  zabezpieczenie  finansowe  do
zorganizowania  przetargu.  Zgodnie  z  ustawą  o  zamówieniach  publicznych  nie  można
zorganizować przetargu jeśli nie ma zabezpieczenia finansowego.

Pan Sławomir Pytel 
Jeśli  po wygranym przetargu okaże się,  że  stawka jest  zbyt  wysoka czy będzie można ją
obniżyć?

Pan Wójt zapewnił, że stawka będzie mogła zostać obniżona. Jest 6 czy 7 firm, które mogą
wziąć udział w przetargu i na pewno żadna z tych firm nie będzie wozić śmieci poniżej zysku.

Pan Władysław Stankiewicz
Ustalając obojętnie jaki podatek, musimy brać pod uwagę to, że jesteśmy wyludniającą się
gminą,  najbogatszą  i  najmniejszą.  Powinniśmy  starać  się  aby  czymś  zachęcić  ludzi  do
osiedlania się tutaj. Zwrócił uwagę na dużą liczbę urzędników w gminie.

Pan  Wójt  i  Pani  Skarbnik zaprzeczyli,  że  gmina  jest  bogata.  Przedstawili  wyjaśnienia
dotyczące tego tematu.

Pani  Alina  Hackiewicz-Stępień przytoczyła  przykłady stawek opłat  za  śmieci  w innych
gminach.

Pan Stefan Troc stwierdził, że stawki są za duże. Uważa, że należy ustalić niższe stawki a
potem, jeśli w przetargu wyjdzie wyższa cena, można będzie podnieść stawki.

Komisja  4  głosami  przeciw,  przy  5  głosach  wstrzymujących  się,  negatywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(3).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  9 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 1(4).

Pani Alina Hackiewicz-Stępień zwróciła uwagę na potrzebę uregulowania sprawy odbioru
tekstyliów, bo to może stanowić problem.

Komisja 8 głosami za,  przy 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(5).

Pan Sławomir Pytel wskazał na brak w par.2 pkt.2 uchwały ustawowego zapisu “lub od
czasu wytworzenia śmieci na danej nieruchomości”.

Pan Sekretarz Gminy udzielił w tej sprawie wyjaśnień.

Komisja 8 głosami za,  przy 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz określenie terminu i miejsca składania deklaracji. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(6).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  9 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli
nieruchomości,  którzy  pozbywają  się  z  terenu  nieruchomości  nieczystości  ciekłych  oraz
właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie
odpadami na rzecz gminy.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(7).

Pan Wójt przedstawił kalkulację opłat za ścieki.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził,  że należy znaleźć inne źródła ogrzewania oczyszczalni
ścieków, bo jest bardzo duży koszt energii.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  9 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe odprowadzanie ścieków na
terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

/po przerwie/
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Do punktu 1(8).

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt budżetu gminy na 2013r. Stwierdził,  że w budżecie
znalazły się następujące, najważniejsze dla gminy, sprawy:

• budowa Parku Historycznego “Trylogia”,
• solary,
• wykluczenie cyfrowe,
• dokończenie prowadzonych juz inwestycji.

Poinformował,  że  już  w I  kwartale  przyszłego roku budżet  ulegnie zmianie,  wykluczenie
cyfrowe będzie w 100% sfinansowane przez państwo, inne rzeczy być może również ułożą
się korzystniej niż to, co obecnie jest zapisane w budżecie. Budzące obawy radnych kwestie
kredytów są odpowiedzialnie  zaciągane,  wszystko to jet  opisane w wieloletniej  prognozie
finansowej.

Pani  Skarbnik  Gminy poinformowała  o  wprowadzonej  zmianie  w  projekcie  uchwały
dotyczącej 30 tys.zł po stronie dochodów i wydatków budżetu. Okazało się, że w 2013r. ZGK
będzie odśnieżał drogi powiatowe i trzeba kwotę na ten cel ująć w budżecie. Zmianie ulega
również  zapis  w  zał.  3  poz.2  załącznika  do  uchwały  –  nazwa  zadania  zmienia  się  na
“wykonanie dokumentacji projektowej chaty edukacji przyrodniczej sołectwa Maćkowicze”.

Pan Witold Terebun
Zapytał  czy  w  sołectwach  w  roku  przyszłym  będą  wykonywane  jakieś  prace,  wiele
rozmawiano wcześniej na ten remat, sołectwa składały zapotrzebowania.

Pan Wójt Gminy
W budżecie przeznaczono ponad 100 tys.zł.  na na naprawy i remonty dróg. Odwodnienie
odcinka  drogi  w Wilanowie  będzie  robione  po przeprowadzeniu  wszystkich  uzgodnień  w
Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach. Pan Wójt przewiduje, że w roku przyszłym dojdzie
ro realizacji tego zadania.

Pani Maria Boguszewska zapytała o nowe zadania w programie zdrowotnym.

Pan  Wójt –  planujemy  zatrudnienie  kardiologa,  może  do  programu  wejdzie  również
szczepienie przeciw pneumokokom.

Pani Alicja Hackiewicz-Stępień
Pani radna zapytała o plany Dyrektora Bogackiego na Dni Mielnika i Muzyczne Dialogi nad
Bugiem.  Zaproponowała  zmniejszeni  budżetu  na  te  imprezy  a  uzyskane  oszczędności
przeznaczyć na inne rzeczy.

Pan Wójt wyjaśnił, że zostały złożone wnioski o dofinansowanie na obie imprezy. Jeden z
projektów ma duże szanse na uzyskanie dofinansowania. Jeśli otrzymamy dofinansowanie, to
wówczas przeznaczone w budżecie środki będziemy mogli wydać na co innego.

Pan Stefan Troc
Czy świetlice wiejskie zawsze były przypisane do Urzędu Gminy? Czy w każdej świetlicy
wiejskiej jest ktoś zatrudniony i czy wynagrodzenie tych osób jest w takiej samej wysokości?
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Na  twierdzącą  odpowiedź  Pana  Wójta  Pan  Troc  stwierdził,  że  świetlicowe  nie  powinny
otrzymywać wynagrodzenia w jednej wysokości, bo jest to krzywdzące w w stosunku do tych
świetlic, gdzie coś się dzieje.

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  sołectwo  może  z  funduszu  sołeckiego  dołożyć  do  wynagrodzenia
świetlicowych i mieć wówczas wpływ na funkcjonowanie świetlic. W świetlicy z dziećmi
musi przebywać osoba dorosła, należy również sprzątać po sobie.
Pan  Wójt poinformował  również,  że  od  1  stycznia  2013r.  wszyscy  kierowcy  OSP będą
podpisywali listę obecności oraz będą składali informacje dotycząca swojej pracy w danym
dniu.

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła, że jej zdaniem w budżecie są zapisane zbyt duże środki na promocję, w roku
2012  Mielnik  został  bardzo  wypromowany  i  środki  na  ten  cel  na  rok  przyszły  należy
zmniejszyć o 50 %. Pani radna zapytała czy w związku z prowadzoną promocją zwiększyła
się  liczba  gości  w  kwaterach  agroturystycznych.  Zaproponowała,  aby  z  budżetu  gminy
przekazać  po  10  tys.zł.  dla  policji  i  straży  granicznej  z  przeznaczeniem  na  poprawę
bezpieczeństwa mieszkańców.
W kwestii zaciąganych długów – zdaniem Pani radnej nie będzie odpowiadał za to Wójt ale
Rada  Gminy.  Takie  spotkanie  z  radnymi  jak  przed  budżetem  powinno  odbyć  się  przed
podjęciem  decyzji  w  sprawie  budowy  Parku  Historycznego.  Wówczas  radni  przed
głosowaniem  nie  otrzymali  żadnych  materiałów,  materiały  te  dopiero  teraz  są  dla  nich
dostępne. Pani radna stwierdziła, że nie zagłosuje za projektem budżetu.

Pan Stefan Troc
W sprawie  budowy  Parku  Historycznego  gmina  idzie  za  daleko,  jest  to  inwestycja  dla
prywatnych  przedsiębiorców.  Gmina  powinna  tylko  przygotować  teren  z  infrastrukturą  i
przekazać w dzierżawę podmiotowi, który zająłby się budową. Największy problem stwarza
nie  sama  budowa  ale  kwestie  związane  z  późniejszym  utrzymaniem  inwestycji.  Analizę
powinna  wykonać  firma  niezależna,  a  nie  działająca  na  zlecenie  inwestora,  jak  miało  to
miejsce w tym przypadku. Takie spotkanie z radnymi jakie ostatnio odbyło się, powinno mieć
miejsce dużo wcześniej.

Pani Skarbnik poinformowała, że opłatę w Parku będzie można pobierać, nie można tylko
osiągnąć zysku.

Pan Jan Zduniewicz
Ruch turystyczny w 2012r. był słaby, Pan radny wie to z własnej działalności, wie również od
innych osób z tej branży. Opłaty w Parku będą pobierane zgodnie z tym co powiedziała Pani
Skarbnik. Pan radny zapytał czy zaplanowane są zyski z promów.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie, ponieważ nie było ustaleń w tej sprawie. Rozliczamy się z
pozostałymi gminami po pół.

Pan Sławomir Pytel zapytał co Pan Wójt myśli na temat oszczędności w promocji gminy i
dietach radnych. Radni mieliby wówczas większe prawo żądać czegoś od Wójta.
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Pan  Wójt stwierdził,  że  nie  ma  możliwości  ani  chęci  wkraczania  w  diety  radnych.
Oszczędności może przynieść większa efektywność radnych w pracy.
Jeśli chodzi o promocję gminy, to Pan Wójt ma odmienne stanowisko w tej sprawie. Środki
na promocję w 2013r. obniżone zostały o 50 tys.zł.  w stosunku do 2012r. i zdaniem Pana
Wójta nie ma możliwości ich dalszego obniżenia.
Podał przykład Bałtowa, który promuje się w całej Polsce.

Pan Kazimierz Tobota
Wypromowaliśmy coś,  co  zacznie  działać  dopiero  za  2  lata.  Pan  radny  uważa,  że  Park
Historyczny jest już dostatecznie wypromowany.

Pan Wójt stwierdził, że specjaliści mają w tej sprawie odmienne zdanie.

Pani Maria Boguszewska zapytała o obecne wynagrodzenie Pana Marka Twardowskiego.

Pan Wójt poinformował, że wynagrodzenie to wynosi 2,5 tys.zł. miesięcznie.

Pani Maria Boguszewska stwierdziła, że jest to zdecydowanie za dużo, w sytuacji kiedy
niektórym ludziom brakuje na chleb. Zapytała, dlaczego Panu Twardowskiemu podwyższa się
wynagrodzenie.

Pan Wójt Gminy
Dlatego,  że  doszły  dodatkowe  obowiązki  związane  z  promowaniem  Trylogii.  Umowa  z
Panem Twardowskim zawarta jest na 3 lata. Pan Wójt stwierdził, że sam decyduje o wyborze
osób z którymi chcemy współpracować przy promocji.

Pan Jan Zduniewicz podał  przykład  firmy handlowej,  która  za  promocję  zapłaciła  Pani
Dorocie Rabczewskiej (Dodzie) 800 tys.zł.

Pan Sławomir Pytel
Stwierdził, że Pan Wójt wraz z zespołem bardzo dobrze promuje gminę. Efektem tej promocji
jest to, że mieszkańcy gminy czują się niedowartościowani i pomijani przez Wójta i Radę.
Oddali swój głos a teraz czują się wykorzystani i niepotrzebni.

Pan Witold Terebun zapytał dlaczego tylko Gmina Mielnik podjęła się budowy Trylogii a
nie zrobiły tego inne gminy.

Pan Wójt powiedział,  że  dlatego  ponieważ  nie  otrzymał  innych  propozycji  dotyczących
stworzenia nowych miejsc pracy.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że dyskutując z wieloma osobami o pomysłach Pana Wójta nie odniósł takiego
wrażenia jak Pan Pytel. U nas wcześniej nic się nie działo w tej dziedzinie, mamy pewne
zapóźnienia i dobrze jest, że szukamy rozwiązań. Nikt nie miał i nie przedstawił Wójtowi
lepszej propozycji produktu turystycznego niż Park Historyczny.
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Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła, że Pan Przewodniczący zna sprawę, bo był w grupie osób z którymi prowadzono
rozmowy a  radnych  nie  zapraszano  do  tych  rozmów.  Pan  Przewodniczący jest  zawsze  i
wszędzie u boku Pana Wójta. Sprawa rodziła się w wąskim gronie zaufanych osób, dla Pani
radnej plany te są niewyraźne.
Zapytała, dlaczego Pana Posła Tyszkiewicza nie można było zaprosić na spotkanie z radnymi
i dlaczego inne gminy odrzuciły propozycję budowy Trylogii.

Pan Sławomir Pytel
Stwierdził,  że Pan Wójt nie słyszy krytycznych głosów które docierają do Pana Pytla,  bo
obracają  się  w innych środowiskach.  Nie  zawsze  popiera  Wójta,  choć  w wielu  sprawach
zgadza się z nim.

Pani Alina Hackiewicz-Stępień
Zapytała o środki w budżecie na transport zbiorowy oraz stwierdziła, że spotkanie z radnymi
w sprawie Trylogii powinno odbyć się wcześniej. Gmina nie miała innej propozycji, zadanie
to  powinno  pozostać  zrealizowane,  tak  jak  jest  to  planowane,  bo  inaczej  nie  przyniesie
zakładanych zysków.
Pani radna także spotyka się z ludźmi i nie wszyscy krytykują, wielu popiera tę inwestycję.

Pan Sławomir Pytel przypomniał, że Pan Sekretarz na na poprzednim posiedzeniu komisji
powiedział, że czy radni uchwalą budżet czy nie, to Trylogia i tak będzie.

Pan Wójt Gminy
Decyzja w sprawie Trylogii jest wynikiem złożenia w trakcie kampanii wyborczej deklaracji
dotyczącej rozwoju gminy. Decyzję podjęto szybko, ponieważ taka szansa nie powtórzy się,
będą inne rozdania środków i inne będą kierunki. Stwierdził, że przygotowanie tej inwestycji
było ciężką pracą, zespół ludzi zajmujących się tym pracował po nocach. Pan Wójt stwierdził,
że mógł poprzestać na kanalizacji, ale nałożył na siebie inne obowiązki - Orlik, kładka pieszo-
rowerowa, kanalizacja do Moszczony Królewskiej. Park obarczony jest ogromnym ryzykiem,
chociaż nie jest to ryzyko finansowe, bo pieniądze są a z budżetu gminy dokładamy tylko
10% środków. Oprócz wymienionych rzeczy prowadzimy również działania związane z kredą
mielnicką  i  ścieżką  edukacyjną.  W  dniu  dzisiejszym  mieliśmy  prezentację  produktu
kosmetycznego z naszej kredy.
Pan Wójt stwierdził,  że jeżeli ileś osób nie nadąża za tymi działaniami, to trudno jest mu
odnieść się do tego.

Pan Kazimierz Tobota zapytał dlaczego inwestycja dotycząca kredy powstała w Kornicy i z
Mielnika wozi się kredę do Kornicy. Dlaczego kredy nie przerabia się w Mielniku?

Pan Wójt Gminy
Zarówno  Mielnik  jak  i  Kornica  należą  do  Spółki  Omya,  firma  która  przerabia  kredę  w
Kornicy funkcjonuje już od 10 lat. Kopalnia w Mielniku będzie jeszcze funkcjonować 6-10-
14 lat, później przeniosą się do Kornicy. W Mielniku nie kopią w głąb a w Kornicy kreda jest
lepszej jakości.
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Pan  Stefan  Troc zapytał  o  sprawę  budowy kładki  pieszo-rowerowej  na  Bugu.  Sięgając
początku kadencji mieliśmy tylko przygotować raport, teraz okazuje się, że prowadzimy całą
budowę.

Pan Sekretarz Gminy
Projektem zajmuje się gmina od 2010r.  Beneficjantem projektu jest  województwo, Gmina
Mielnik jest liderem projektu, współpracujemy w tej sprawie z Gminą Konstantynów. Sami
będziemy budować  kładkę  za  pieniądze,  które  otrzymamy w ramach  projektu  z  budżetu
państwa i z Urzędu Marszałkowskiego. Otrzymaliśmy zapewnienie, że środków na ten cel nie
zabraknie.  Powołana  została  komisja  złożona  z  fachowców,  która  wyłoni  projekt.  W
pierwotnym projekcie  tras  rowerowych nie  było  kładki,  na nasz wniosek włączono ja  do
projektu.

Pan Wójt Gminy
Zapewnił,  że  stara  się  stosować  właściwe  proporcje  w  realizacji  zadań  poszczególnych
sołectw, niektórych oczekiwań jednak nie można spełnić.

Pan Jan Zduniewicz
Odnosząc się do projektu Trylogii  stwierdził,  że zespół ludzi z Urzędu Marszałkowskiego
bazując  na  materiałach  które  otrzymał  z  Urzędu  Gminy  i  na  bazie  własnej  wiedzy  i
doświadczenia, ocenił go pozytywnie.

Pan Stefan Troc
Stwierdził, że ciężko jest mu podjąć decyzję w sprawie budżetu, ludzie są niedoinformowani i
stąd biorą się różne plotki.
Pan radny uważa,  że  na kulturę przeznacza  się  zbyt  duże środki,  możne je  porównać do
środków jakie przeznaczają Siemiatycze. Mimo tak wielkich nakładów odbiór tego nie do
końca jest taki, jakiego należałoby się spodziewać.

Pan Wójt poinformował,  że  na  rok  przyszły  o  50  tys.zł.  zmniejszone  zostały  środki  na
kulturę. Na posiedzeniu Komisji Finansowo-Budżetowej przedstawi informację dot. kosztów
utrzymania obiektów kultury.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił radnym zasady uchwalania budżetu gminy.

Komisja 5 głosami za, przy 3 głosach sprzeciwu i przy 1 głosie wstrzymującym się,
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na
2013r.
Wnioski Komisji skierowane do Komisji Finansowo-Budżetowej RG:

1. Zapewnienie w budżecie środków na transport zbiorowy.
2. Zapewnienie  środków  na  specjalistyczną  opiekę  medyczną  dla  osób  nieuleczalnie

chorych.
3. Zakup  mikrobusu  na  potrzeby  szkoły  dostosowanego  do  przewozów  osób

niepełnosprawnych.
4. Zmniejszenie wydatków na promocję gminy.

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 1(9).

Pan Kazimierz Tobota zapytał kiedy będzie czat z Wójtem.

Pan Wójt poinformował, że czat będzie po nowym roku, może w styczniu.

Komisja  6  głosami  za,  przy  1  głosie  sprzeciwu  i  1  głosie  wstrzymującym  się,
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Gminy Mielnik na lata 2013-2025.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(10).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  radnym proponowane  zmiany do  budżetu  gminy na
2012r.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  8 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012r. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(11).

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  8 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2013r. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(12).

Pan Stefan Troc poinformował o motywach swojej  rezygnacji  z  reprezentowania Gminy
Mielnik w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.
W Zgromadzeniu  podejmowane  są  decyzje  finansowe  i  jako  radny  Pan  Troc  miał  tam
ograniczone możliwości działania. Gminę powinien reprezentować Wójt lub jego zastępca.

Pan Sławomir Pytel
Odnosząc  się  do  złożonej  mu  propozycji  bycia  reprezentantem Gminy  w  Zgromadzeniu
poinformował, że do sesji zastanowi się nad tą propozycją. W Zgromadzeniu, w większości,
wójtowie reprezentują gminy.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że tam gdzie można należy zwiększać udział radnych. Radny może reprezentować
gminę w Zgromadzeniu.

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że jeżeli Rada Gminy nie podejmie uchwały, to Pan
Wójt będzie reprezentował gminę w Zgromadzeniu.
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Komisja  nie  wydała  opinii  do  projektu  uchwały  w  sprawie  powierzenia
reprezentowania Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 2.

Komisja  zdecydowała  o  przełożeniu  na  następne  posiedzenie  punktu  w  sprawie
opracowania planu pracy Komisji na 2013r.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Rady zaproponował, aby z porządku obrad XIX sesji Rady Gminy w
dniu  28 grudnia  2012r.  następujące  punkty porządku obrad  przełożyć  na kolejną  sesję  w
2013r.:

Pkt.18 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady na 2013r. 
Pkt.19 - Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013r. 
Pkt.20 - Przyjęcie informacji z działalności Komisji Rady Gminy w 2012r. oraz 
             przedstawienie planów pracy Komisji na 2013r. 

Pani  Alina  Hackiewicz-Stępień poinformowała,  że  w  przedstawionej  na  poprzednim
posiedzeniu komisji informacji o stanie przygotowania do okresu zimowego brak jest ulic w
Niemirowie. Zgłosiła potrzebę odśnieżenia drogi do Pani Ostapczuk.

Pan Stefan Troc
Należy odśnieżyć odcinek drogi z Mielnika do Radziwiłłówki, trudno jest tam wyminąć się z
tirem.

Pani  Maria  Boguszewska  zwróciła  uwagę,  że  przy  odśnieżaniu  jezdni  są  zasypywane
chodniki.

Pan Jan Zduniewicz stwierdził, że dzieje się tak z tego powodu, że pojazdy odśnieżające
jeżdżą zbyt szybko.

Pan Wójt poinformował, że do sesji materiały dot. stanu przygotowania do okresu zimowego
zostaną uzupełnione. Uwagi i wnioski dotyczące odśnieżania zostaną przekazane do ZGK.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska
Przewodniczący Komisji

Stefan Troc


